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Verslag Bestuursorgaan 06/12/2021 

 

Locatie: Online via Teams 

Aanwezig: Bart Danhieux, Patrick Boes, Tim Mogal, Marc Vander Mierde, Raf Baudewijn, Giannoula 

Tsakitzidis, Tom Lovink, Erwin Dirkx, Luc Tack, Jan Stryckers, Kristof Briers, Peter Claes 

Afwezig:  

Ambtshalve: Dries Boulet 

Verontschuldigd: Philip Hendrix 

 

1. Opening door de voorzitter 

De Voorzitter heet iedereen welkom.  

 

2. Goedkeuring verslag vorige vergadering  

Er worden enkele toevoegingen gedaan en daarna wordt het verslag goedgekeurd voor publicatie.  

 

Beslissingen Dagelijks Bestuur  

Op 25 november heeft het Dagelijks Bestuur beslist over een geval van overmacht tijdens de 

wedstrijd Brasschaat – Overpelt (Liga 2). Tim en Patrick onthouden zich van stemming en geven 

Bart en Dries toestemming om deze beslissing samen te nemen. Er zijn geen opmerkingen van de 

andere leden BO. 

 

Beslissing via mail 

Op 22 november heeft het Bestuursorgaan het budget 2022 goedgekeurd met een beoogd 

resultaat van 1.259€. Dit budget is doorgestuurd aan de clubs en zal worden gestemd op de BAV 

van 09/12/2021.  

 

3. Beheer SG 

 

- Nieuwe reeks Rondetafelgesprekken 

Momenteel worden de verslagen van de meetings verzameld om een globaal verslag en 

een analyse te maken. Hoewel de ervaringen opnieuw heel positief waren, was er een 

algemeen gevoel dat er meer clubs dan de 1ste rondetafelgesprekken niet hebben 

deelgenomen.  

Dries zal met het SG nagaan waarom dit zo is en deze zaken ook mee opnemen ter 

voorbereiding van een volgende reeks gesprekken. 

Marc  

 

- Fusie Tongeren - Hasselt 

Erwin geeft een toelichting omtrent de geldende reglementering en de voorwaarden 

waaraan clubs moeten voldoen om te kunnen/mogen fusioneren.  

Indien de fusie doorgaat, wordt er een nieuwe club die ervoor kan kiezen om één van 

beide stamnummers van de oude clubs te behouden of om een nieuw stamnummer te 

nemen.  

Hoe dan ook worden volgens de huidige reglementen de leden ambtshalve ontslagen. De 

nieuwe club zal uiteindelijk de keuze kunnen hebben om alle ploegen in de diverse 
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reeksen te behouden, al kan het uiteraard niet zijn dat er 2 ploegen in dezelfde reeks 

aantreden. 

Bart maakt als opmerking dat het niet opportuun is om alle leden te ontslaan indien de 

nieuwe club ervoor kiest om één van de oude stamnummers te behouden. Tim stelt voor 

dat de leden van de club waarvan het stamnummer blijft behouden niet worden 

ontslagen. Maar dat ze een duidelijke communicatie ontvangen en de mogelijkheid 

krijgen om via een veréénvoudigde procedure kenbaar te maken dat ze zich willen 

uitschrijven.  

Erwin geeft aan dat een reglementswijziging nodig is om dit toe te passen. 

Het BO is akkoord om de voorstellen van Bart en Tim uitzonderlijk nu reeds toe te passen 

in afwachting van een reglementswijziging.  

Luc Tack, als voorzitter van Handbal Tongeren, onthoudt zich van de stemming en heeft 

zich niet gemengd in de gesprekken.  

 

Dries zal de praktische kant op zich nemen, communiceren met de club en een voorstel 

voor reglementswijziging uitwerken ism de Juridische Cel. 

 

- Benoemingscommissie 

Het BO is akkoord met het oprichten van een Benoemingscommissie. Deze zal 

samengesteld worden uit Dries (als secretaris-generaal), Bart (als voorzitter) en Linde 

(personeel). De Commissie zal elk jaar minstens 1x samenkomen in maart en zal zich 

buigen over het zoeken van nieuwe leden voor het BO, maar eveneens nadenken over 

een bepaling van al zijn bevoegdheden (bvb. beoordeling kandidaten voor een functie,…)  

 

- Werking medisch attest 

Dries geeft een toelichting omtrent een tool van de Vlaamse Overheid 

(https://gezondsporten.be/tools/tools-detail/2021/05/19/Is-een-Sportmedisch-

onderzoek-aangeraden) waarmee een medische screening anders georganiseerd kan 

worden. Het Bestuursorgaan is akkoord dat de GES-Cel deze piste verder onderzoekt om 

uiteindelijk te komen tot een ander systeem. De huidige manier van werken is maar 

beperkt effectief (vermits er geen opvolging meer in na de verplichte controle voor 

spelers vanaf 16 jaar) en brengt een administratieve workload met zich mee voor clubs 

en secretariaat. Het BO vraagt om ook rekening te houden met de situatie van de 

scheidsrechters die op oudere leeftijd actief zijn. 

 

 

4. Beheer KBHB 

 

- Volgend PUC 16/12/2021 

Dries geeft een toelichting rond de agenda van het volgende PUC. 

De voorbije weken heeft het bureau van het PUC ook een aantal belangrijke gesprekken 

gevoerd met betrekking tot de Corona pandemie. Dit heeft ervoor gezorgd dat we 

eenzelfde standpunt voor heel België hebben kunnen innemen. We blijven ernaar streven 

om deze zaken gezamenlijk met de LFH naar buiten te brengen. 

 

5. Celwerking 

- Cellen die aan bod komen (Breedtesport, Topsport, BHC JSF, Juridische)  

- Cellen die plaatsvinden in december en aan bod komen in januari (Competitie, IT, GES 

en MARCOM) 
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- Cel Breedtesport 

De Cel Breedtesport heeft enkele keren door omstandigheden de datum van hun 

meeting moeten verzetten. Zij plannen een toelichting op het volgende BO. 

 

- Cel Topsport 

Er is ondertussen overleg geweest tussen Bart, Michel en Dries om de rol van Michel toe 

te lichten. Een van de taken is het opvolgen van de Cel Topsport op VHV-niveau. 

 

- Beheerscomité JeugdSportFonds 

Het Beheerscomité is samengekomen op 29 november. De bevindingen zijn dat minder 

club hun dossiers goed hebben rond gekregen. De omstandigheden mbt Corona hebben 

hier ongetwijfeld mee te maken. De beschikbare budgetten zullen niet worden 

herverdeeld, maar het gedeelte dat niet wordt uitgekeerd wordt toegevoegd aan het 

‘te besteden fonds’ van het JeugdSportFonds.  

 

- Cel  GES 

Na een vraag bij de GES-Cel kan Dries bevestigen dat Benoit Neuville en Dries op KBHB 

niveau en voor beide liga’s Corona verantwoordelijke zijn. 

 

 

6. Varia 

- Toepassen Corona maatregelen door VHV 

Een aantal clubs vragen aan het secretariaat op welke manier de federatie kan instaan 

voor het al dan niet naleven van de Corona-maatregelen door spelers, clubs, 

supporters,… 

De VHV heeft een tuchtreglement en een straffencateloog. Bovendien is er een 

terreinafgevaardigde aangesteld om bij bepaalde wansituaties in te grijpen. Veelal is 

hun rol echter beperkt tot het beheersen van omstandigheden die een sportief verloop 

van de wedstrijd verhinderen. In veel gevallen zijn de Corona-maatregelen niet 

controleerbaar en afdwingbaar door deze mensen, noch door de federatie. 

Dries zal de communicatie aan de clubs herhalen dat iedereen zich aan de maatregelen 

moet houden. 

 

7. Volgende vergadering 

De volgende vergadering gaat door in Elewijt Center op maandag 10 januari 2021. 

 

ndertekening documenten: 
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